

**SENGOKUHARA
AUTUMN FIELDS**

Pampas grass fields
in shades of white
and brown

**DARUMA
TEMPLE**

features hundreds
of unique
Daruma dolls

8D Let's Go Tateyama Alpine Route with Maple

**EXCLUSIVE**

- Tateyama Kurobe Alpine Route
- Shirakawa-go Gassho Village
- Kenroku-en Garden (One of Japan's top three gardens)

**ACCOMMODATIONS**

- 4-star Hotels

**HIGHLIGHTS**

- **Ibaraki:** Hitachi Seaside Park
- **Nagano:** Zenkoji Temple, Matsumoto Castle
- **Karuizawa:** Shirato Water Falls, Karuizawa Chelsea Premium Outlets
- **Tateyama Kurobe Alpine Route:** Electrical Bus, Kurobe Cablecar, Tateyama Ropeway, Tateyama Tunnel Trolley Bus, Tateyama Highland Bus, Tateyama Cablecar
- **Kanazawa:** Kenroku-en Garden
- **Gifu:** Shirakawa-go Ogimachi Gassho Village, Hida Takayama Mountains
- **Gunma:** Daruma Temple, Fruit Farm
- **Mount Fuji/Tokyo:** Oshino Hakkai Village, Cup Noodle Museum, Sengokuhara Autumn, Asakusa Kannon Temple, Ginza, Odaiba Park

**MEALS**

- 6 Breakfast | 5 Lunch | 5 Dinner





Shirato Water Falls | 白丝瀑布



Zenkoji Temple | 善光寺



Kenroku-en Garden | 兼六園

DAY 01

SINGAPORE > HANEDA/NARITA

- Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the rising sun, **Japan**.

DAY 02

HANEDA/NARITA - UTSUNOMIYA

Meals on board | Gyoza Set Lunch | Hotel Dinner

- **Hitachi Seaside Park** - This spacious park is home to a huge variety of flowers and other plants. In this season, you will be treated to rolling hills covered in Kochia balls are planted at the Miharashi no Oka Hill, and grow their size from 15 cm to 70-80 cm during Autumn. They gradually turn their colour from green to red.
- **Daruma Temple** - Was built in 1697 and is thought to be the place where Japanese daruma originated. These popular bearded figures are good luck charms.
- **Karuizawa Chelsea Premium Outlets** - where you can get a wide range of discounted branded merchandise at affordable prices.

DAY 03

UTSUNOMIYA - AZUMINO

Breakfast | Kamameshi Lunch | Hotel Dinner

- **Fruit Picking** - You can enjoy fruit picking of your favourite fruit depending on the season.
- **Shirato Water Falls** - located in the northern part of Karuizawa. With a drop of three meters high and a width of seventy meters, the groundwater stored in Mount Asama flows down the winding rocky steep walls like hundreds of white threads, making it cool, moist and beautiful.
- **Zenkoji Temple** - It was founded in the 7th century and stores the first Buddhist statue ever to be brought into Japan.

DAY 04

AZUMINO - TATEYAMA - KANAZAWA

Breakfast | Tateyama Set Lunch | Kaiseki Set Dinner

- A day of endless fun awaits you - about 37.2 kilometres in length from Ogizawa to Tateyama Station. Tateyama Kurobe Alpine Route is known as the Japanese Alps. Since Tateyama National Park is classified as a "Nature Reserve" by the Environmental Agency of Japan, only transportation.

No	Transport	Description	Height Above Sea Level
1	Trolley Bus	A 16-minute Trolley Bus will take you from Ogizawa to Kurobe Dam.	1470 metres
	Walk (Comfortable shoes needed)	15-minute by foot from Kurobe Dam to Kurobeko, witnessing the awe-inspiring Lake Kurobe surrounded by the Alps. See 186m height Kurobe Dam with water.	1455 metres
2	Kurobe Cable Car	A 5-minute Kurobe Cable car will take you from Kurobeko ascending to Kurobedaira.	1828 metres
3	Tateyama Ropeways	From Kurobedaira, a 7-minute Tateyama Ropeway will ascend Daikanbo. From the cabin, you can see scenic snow-capped mountains surrounding Lake Kurobe.	2316 metres
4	Tateyama Tunnel Trolley Bus (Gloves needed)	From Daikanbo, a 10-minute electrical Tateyama Trolley Bus will take you to Murodo. At the peak of Tateyama, you can see snow between Apr-Jun, Oct-Nov (subject to weather conditions).	2450 metres
5	Tateyama Highland Bus	From Murodo, a 50-minute Tateyama Highland Bus will take you to Bijodaira. See the famous Shomyo Waterfalls, the famous 18-metre snow corridor and the possible sea of clouds.	977 metres
6	Tateyama Cablecar	From Bijodaira, a 7-minute cable car descending to Tateyama Station.	475 metres

DAY 05

KANAZAWA - ISAWA

Breakfast | Topanyaki Lunch | Hotel Dinner

- **Kenroku-en Garden (admission fee included)** - One of Japan's top 3 gardens. The name refers to a renowned garden from China's Song Dynasty that requires 6 attributes for perfection: seclusion, spaciousness, artificiality antiquity, abundant water and broad view.
- **Shirakawa-go Ogimachi Gassho Village** - This tranquil mountain village of 113 buildings was registered in 1995 as a UNESCO World Heritage Site. Its architectural design is known as "gassho-zukuri", and slopes at a steep angle of 60° for protection against heavy snowfall in winter.
- **Hida Takayama Mountains** - Small town located in the hollow of the mountain, Takayama, with its old wooden houses, craft shops and sake breweries, retains a charm of old times. Often compared to Kyoto, the city is a destination that opens the doors to the Japanese Alps. Therefore, it is called Takayama Old Street.
- **Matsumoto Castle (Photo Stop)** - Japan's oldest wooden castle and one of the four castles that are designated as National Treasures.



Matsumoto Castle | 松本城

DAY 06

ISAWA - TOKYO

Breakfast | Ramen Set Lunch | Yakiniku BBQ Dinner

- **Oshino Hakkei Village** - A place that is rich in natural beauty, the name was given due to the 8 ponds which was filled with melted snow water that has taken more than 80 years to filter through the underground layers of Mt. Fuji. You will find many restaurants, souvenir shops and food vendors around the ponds which sell vegetables, sweets, pickles, crafts and other local products.
- **Cup Noodle Museum** - Is a fascinating playground of history and creativity brought to you by makers of instant noodles. This state-of-the-art facility offers family fun and fascinating insights into Japanese culture.
- **Sengokuhara Autumn** - You enjoy a world in white and light brown while strolling through the fields of Japanese pampas grass.

DAY 07

TOKYO - KAMAKURA - TOKYO

Breakfast

- **Asakusa Kannon Temple** - with a history of more than 1,300 years. Its gate has two famous figures named "The Guardian of Thunder" and the "God of Wind". Be charmed by the traditional souvenir shops along Nakamise Souvenir Street.
- **Ginza** - One of the city's top shopping districts, Ginza is packed with upmarket boutiques and ritzy cocktail and sushi bars.
- **Odaiba Park** - Is on the edge of Tokyo Bay and provides excellent views where you can take photos of the Rainbow Bridge, Tokyo Tower and The Statue of Liberty.



Ginza | 銀座

DAY 08

TOKYO - HANEDA/NARITA > SINGAPORE

Breakfast

- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for your flight back home.

SERVICE FEE & ADDITIONAL EXCURSIONS

- Service Fee

TOTAL JPY 12,600

REMARKS

1. A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 14 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and/or bad weather conditions, the sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice. Alternative attractions will be substituted without prior notice in order to ensure a smoother journey.
3. All hotel ratings are based on local standard. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not Include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Porterage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.

8天 日本立山 + 阿尔卑斯山秋叶精选



Shirakawa-go Ogimachi Gassho Village | 白川乡荻町合掌村

第一天

新加坡 > 羽田 / 成田

- 樟宜机场集合，飞往日本。

第二天

羽田 / 成田 - 宇都宫

机上用餐 | 饺子套餐午餐 | 酒店晚餐

- 日立海滨公园** - 这个宽敞的公园拥有各种各样的花卉和其他植物。在这个季节里，您会被视为在三原之丘上种满了地肤球的连绵起伏的丘陵，在秋天，它们的大小从15厘米增长到70-80厘米。他们逐渐将颜色从绿色变成红色。
- 少林山达磨寺** - 建于1697年，被认为是日本不倒翁的发源地。这些受欢迎的胡须人物是好运的护身符。
- 轻井泽名牌拍卖会** - 在这里您可以以低格的价格购买到您心仪的名牌产品。

第三天

宇都宫 - 安昙野

早餐 | 日式釜煮饭套餐午餐 | 酒店晚餐

- 水果采摘** - 您可以根据季节享受采摘水果的乐趣。
- 白丝瀑布** - 位于轻井泽的北部。落差高三公尺，幅宽七十公尺，浅间山贮存的地下水沿着蜿蜒曲折的岩石陡壁，如数百条白丝飞流直下，身临其中感到清凉湿润、美不胜收。
- 善光寺** - 它始建于7世纪，保存着第一座传入日本的佛像。

第四天

安昙野 - 立山 - 金泽

早餐 | 立山套餐午餐 | 怀石料理套餐晚餐

- 无限乐趣的一天等待着您** - 从扇泽到富山地方铁道的立山车站，全长约37.2公里。有日本阿尔卑斯山之称的立山黑部峡谷。由于立山国家公园受到日本环境局列为“自然保护区”，只有国家公园内的交通工具才能使用。在这儿您将体验6种不同的交通工具登入立山国家公园赏美景。

No	交通工具	介绍	海拔
1	坐无轨道电车	16分钟扇扇泽到黑部水坝站	1470 公尺
	步行（需要舒适的鞋子）	再从黑部水坝站步行15分钟到黑部湖站	1455 公尺
2	乘黑部缆车	5分钟从黑部湖站到黑部平站	1828 公尺
3	立山空中吊车	7分钟从黑部平站到大观峰站	2316 公尺
4	立山隧道无轨电车（需要手套）	10分钟从大观峰站到室堂站	2450 公尺
5	立山高原巴士	50分钟从室堂站到姜美平站	977 公尺
6	立山缆车	7分钟从姜美平站到立山站	475 公尺

第五天

金泽 - 石泽

早餐 | 日式陶板烧午餐 | 酒店晚餐

- 兼六园（含门票）** - 日本三大名园之首的是和式庭园的典范。名为兼六，因园中兼具有“宏大、幽邃、人力、苍古、水泉、眺望”等六大优点而著名。
- 白川乡荻町合掌村** - 这个由113栋建筑组成的宁静山村于1995年被联合国教科文组织列为世界遗产。它的建筑设计被称为“合掌造”，并以60°的陡峭角度倾斜，以防止冬季大雪。
- 飞驒高山** - 是一座位于日本阿尔卑斯山脉山腰的小镇，以古老木屋、工艺品店和酿酒厂闻名。通常与京都相比，这座城市是通往日本阿尔卑斯山的大门。故称三町高山老街。
- 松本城（拍照点）** - 这是日本最古老的木制城堡，也是四大城堡之一。

第六天

石泽 - 东京

早餐 | 涮涮锅午餐 | 日式烤肉晚餐

- 忍野八海村** - 是用由融化雪水填满这8个池塘的名字。这些雪水是历经八十年的时间才穿过富士山的地下层。
- 杯面博物馆** - 是方便面制造商带给您的历史和创造力的游乐场。这个独特的设施提供家庭的乐趣和对日本文化的见解。
- 仙石原** - 漫步在日本蒲苇田中，您可以享受白色和浅棕色的世界。

第七天

东京 - 镰仓 - 东京

早餐

- 浅草观音寺** - 拥有1300多年的历史。它的大门有两个著名的入人物，名为“雷霆守护者”和“风之神”。前往仲见世商店街，两侧整齐林立的出售传统的纪念品。
- 银座** - 是该市的顶级购物区之一，到处都是高档精品店和豪华的鸡尾酒和寿司吧。
- 台场公园** - 位于东京湾的边缘，享有绝佳的景色，您可以在这里拍摄彩虹桥、东京塔和自由女神像。

第八天

东京 - 羽田 / 成田 > 新加坡

早餐

- 前往机场搭乘航班回家。

备注

- 确认出发的最少团体人数为15人。如团体少于14成员，全球之星将保留决定权来操作或取消此行程，成员必须接受该安排。
- 行程次序或因宗教活动，未曾预见的气候状况而有所更动。如有任何更动，行程顺序、航班时刻表、酒店和膳食等，恕不另行通知。
- 所有的酒店评级均以当地为标准。重大活动期间，住宿可能会搬迁至其他城市，恕不另行通知。
- 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭，将由其他地点替代。
- 所有导游均为中文导游，如需英文导游，可能会收取额外费用。
- 中英文版行程如有歧异，以英文版为准。
- 作为旅行社，我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
- 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
- 如果团体超过20名乘客以上，将有1名新加坡领队随同团队出发。